
Geachte collega’s

Stikstof- en Fijnstofproblematiek; Overvolle wegen en overvol openbaar vervoer; Te 
kort aan woningen en een polariserende samenleving. Allemaal signalen dat wij in 
Nederland onze grenzen aan het bereiken zijn.  Door de burgemeesters en CDK van 
Limburg is daarover inmiddels al een noodkreet geslagen en ook onze eigen CDK 
heeft aangegeven dat deze crisis de samenleving aan het ontwrichten is. HBB sluit 
zich daarbij aan. Wij denken dat naast de opvang van Oekraïners en statushouders 
de capaciteit van onze zorg, onderwijs, woonruimte, veiligheid en gemeentelijke 
organisatie onder deze druk aan het buigen is. HBB is bang dat als buigen overgaat 
in barsten het effect gaat hebben op het draagvlak in Heemstede.

Dat gezegd hebben is HBB van mening dat mensen in nood opvang verdienen. Ook 
Heemstede moet inspanningen leveren om deze opvang te bieden. HBB stelt 
dat Heemstede het oplossen van deze crisis niet alleen aan andere gemeenten is. 
Daarom zijn wij niet tegen regionale afspraken over de opvang van asielzoekers en is
het onze mening dat ook wij een bijdrage dienen te leveren.  Onze bijdrage moet 
echter wel in evenwicht zijn met wat Heemstede kan dragen en wij onze burger 
kunnen vragen. 

Het voorgestelde plan volgt nog steeds de verdeling zoals vastgesteld in de 
dwangwet, te weten het verdelen van asielzoekers op basis van het inwoner aantal. 
Daar kan HBB niet achter staan. Om een voorbeeld te noemen Heemstede heeft een 
oppervlak van 9 km2 en Bloemendaal 39 km2 en deze laatste dient volgens dit 
conceptplan minder asielzoekers op te vangen. Deze wet is niet van kracht dus staat 
het de regio voor om zelf te komen tot die betere verdeling. HBB stelt dat een 
verdeling op basis van oppervlak rechtvaardiger en evenwichtiger is.

Zoals het er nu voor staat lijkt het alsof Heemstede alleen AMV’ers op gaat vangen. 
Een kwetsbare groep die in verhouding met overige groepen asielzoekers meer druk 
gaan geven op zorg en begeleiding. Daarnaast laten de landelijke cijfers zien dat dit 
een groep asielzoekers is die zorgt voor grote mate van overlast en daarmee buurt 
en onze veiligheidspartners kunnen belasten. HBB is, zoals eerder gezegd, van 
mening dat Heemstede haar deel moet bijdragen. HBB vindt echter ook dat de 
verschillende groepen asielzoekers evenredig verdeel dienen te worden en dat 
daarmee draagvlak en draagkracht recht worden gedaan.

Samengevat HBB staat voor een Heemsteedse bijdrage aan de opvang van 
asielzoekers maar wel een bijdrage die is gebaseerd op een evenwichtige verdeling 
van aantallen en groepen asielzoekers.


